

or sooner if possible.

In faith whereof the respective Plenipotentiaries, on the part of the most Christian King Alexander Gerard royal Judge of the City of Strasbourg, Secretary of his Majesty's Council of State and on the part of the United States Benjamin Franklin Deputy to the General Congress from the State of Pennsylvania and President of the Convention of the same state, Silas Deane hitherto Deputy from the State of Connecticut & Arthur Lee Counsellor at Law have signed the above Articles both in the French and English Languages notwithstanding that the present Treaty was originally composed and concluded in the French Language, and they have hereunto affixed their Seals

Done at Paris, this Sixth Day of February one thousand seven hundred and seventy eight.

Alex. Gerard B. Franklin

Sijs moir au plus tôt, Si faire se peut.

En foi de quoi les Plenipotentiaires respectifs Savaient de la part du Roi très Chretien le Sr. Conrad, Alexandre Gerard. Secrétaire royal de la ville de Strasbourg et Secrétaire du Conseil d'Etat de Sa Majesté, et de la part des Etats-unis les Sr. Benjamin Franklin Deputé au Congrès général de la part de l'Etat de Pennsylvania et President de la Convention du meme Etat, Silas Deane Cy devant Deputé de l'Etat de Connecticut et Arthur Lee Counsellor is loix ont signé les articles ci dessus, tant en langue française qu'en langue Angloise, déclarant néanmoins que le present traité a été originaiement redigé et arrêté en langue française, et ils l'ont muni du cachet de leurs armeres.

Fait à Paris le sixième jour du mois de Fevrier mil sept cent soixante dix huit.

Silas Deane Arthur Lee

